
CERTIFICATE（英文版）

                                                      

TO WHOM IT MAY CONCERN：

　　　The Undersigned Government Authority does hereby certify that （Name of Factory）of

(Name of Company or Business Entity) located at (Address of the Factory) is duly registered with

the  undersigned Government  Authority.  Excerpts  of  the  registered  matter  of  the  factory are  as

follows:

1.Factory’s Registered No. : (工廠登記證號)

2. Name of responsible person： 

3. Types of industry：

4. Major products：

IN TESTIMONY WHEREOF, the Undersigned Government Authority has caused this Certificate

to be executed and issued by its  Statutory Representative and to be affixed with its  seal under

authorization of the Ministry of Economic Affairs on this ___th day of  (Month) , (year) .

                               YUN-LIN COUNTY GOVERNMENT
TAIWAN R.O.C.

MAGISTRATE

                                        BY：　　　　　　　　　　　　　　　　　

　　　　　　　　



工廠登記證明書（中文版）

                       

(  廠  名  )公司在雲林縣 (   廠   址  ) 號申請工廠登記，本府

已予登錄，並發給本證明書，其摘錄事項如下：

1.工廠登記證號:

1.負責人：　

2.產業類別：(2碼) (請參照附件經濟部所訂第八版行業類別中英文對照表)

　

3.主要產品：(3碼) (請參照附件經濟部所訂第八版行業類別中英文對照表)

　

本文件係經經濟部授權法定代理人簽名及蓋章後核發，並於　　　　

年　月  日生效

雲林縣政府                       （本府關防）

縣長  
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